
 

 

Z A P I S N I K 

 

sastavljen na 15. sjednici Općinskog vijeća Općine Smokvica  održanoj dana 12.lipnja  2019.g. 

u Općinskoj vijećnici. Sjednica je započela u 19,00 sati. 

 

Nazočni vijećnici: Ljubo Kunjašić(POV), Viljan Didović, Lenko Salečić , Frano Pešelj, Ivanka 

Stanojević,  Slavica Radovanović . 

Odsutni vijećnici: Daria Pecotić, Marela Baničević i Marija Bačić su  opravdale   svoj 

nedolazak. 

Ostali prisutni: Načelnik Kuzma Tomašić, viša referentice Ivana Tomašić, komunalni redar 

Dalibor Pecotić . 

 

Prelazi se na vijećnička pitanja. 

Ivanku Stanojević zanima  tko je Lučki redar u Brni i zbog čega nisu prisutni svi referenti ako 

je donesena odluka da budu svi prisutni ? 

Lenko Salečić pita da li je Josip Pecotić i dalje zamjenik načelnika Općine Smokvica? 

Također pita zbog čega na prošloj sjednici  nije dostavljena prihodovna strana izvršenja 

proračuna za 2018.g. Te bi molio da se to dostavi.  Zadnje pitanje je vezano za Uporabnu 

dozvolu za dječje igralište  u Brni o kojemu je govorio i na prošlim sjednicama, jer spomenuto 

dječje igralište još nema Uporabnu dozvolu, a djeca se svakodnevno u njemu igraju i riskiraju 

se  možebitni problemi. Pa bi molio načelnika da se angažira  glede toga. 

Viljan  Didović postavlja pitanje načelniku vezano za  nedavnu Izjavu načelnika na dubrovačkoj 

televiziji, a vezano za  Muzej zlata i srebra u kojoj  načelnik uporno   tvrdi  da Muzej ima veće 

troškove nego što su bilo predviđeni u projektu tj. u projektnom troškovniku i spominje kamene 

ploče na pijaci da su u  troškovniku bile predviđene 20 % novih ploča a 80 % starih ploča( da 

se iskoriste).Vijećnik Didović navodi da ima troškovnik pred sobom i da je o ovoj temi već 

govorio. Iz toga se vidi da je predviđena količina ploča 1200 m2, iako je i on sam računa da bi 

kamenih ploča na pijaci trebalo biti oko  cca.960-980 m2,što ispada da je troškovnikom 

predviđena veća količina, a  kako i sam vidi pijaca se smanjuje. A u troškovniku se nigdje ne 

spominje postotak koliko se mora zamijenit tj. iskoristit ploča. 

Ljubo Kunjašić se nadovezuje te traži od načelnika da obavijesti kakvo je stanje na gradilištu. 

Slavicu Radovanović  zanima čija je  cesta prema Kosirini. Navodi da je cesta u jakom lošem 

stanju, postoji opasnost da auto  opet ne padne dole u provaliju. 

 

Načelnik odgovara redoslijedom: 

Vezano za pitanja Ivanke Stanojević odgovara slijedeće: 

Točno je da je donesena odluka da referenti budu prisutni na sjednicama OV. Osobno je viša 

referentica za EU fondove, javnu nabavu ….obavještena da dođe na sjednicu te će se razmotrit 

koje mjere poduzeti. Referentica Protić je danas koristila godišnji odmor tako da danas nije bila 

na poslu. 

Vezano za Lučkog redara odgovara  da problem postoji već nekoliko godina i da smo ga svjesni 

svi,  da su ocjene po forumima jako loše. Prošle godine sam bilo u kontaktu sa Županijskom 

lučkom upravom, pronašao novog čovjeka i trebalo je raspisati natječaj i nakon toga je došla 

direktiva iz Lučke uprave da sadašnji Lučki redar ostaje. Navodi da je nedavno obavio razgovor 

sa gosp. Banovcem iz Lučke uprave i upozorio da je dotični lučki redar dobio novo  zaposlenje 

i da kako će obavljati  poslove Lučkog redara….odgovor je bio da će on ostati Lučki redar. 

Općina je nemoćna, nalazimo se pod ingerencijom Lučke uprave Dubrovnik i nažalost će se i 

dalje nizati loši komentari o Brni. 



Vezano za pitanja Lenka Salečića odgovara redoslijedom: 

Gosp. Josip Pecotić je i dalje zamjenik načelnika Općine Smokvica. Što se tiče prihodovne 

strane izvršenja proračuna navodi da je svima skupa poslano te da će provjeriti. Možda se je 

dogodila tehnička greška, ako nije dostavljeno dostaviti će na mail iako je to i objavljeno. 

Vezano za Uporabnu dozvolu, istina je da još nije dobivena Uporabna dozvola za dječje 

igralište u Brni, jer se još nisu sanirali oštri rubovi s unutrašnje strane igrališta. Tau oprema je 

dobila posao na uređenju  igrališta u Smokvici ,te je sa direktorom sve dogovoreno, kada dođu 

odradit posao u Smokvici da će odraditi i poslove na dječjem igralištu u Brni. I nakon toga će 

se zatražit uporabna dozvola. 

 Odgovor na pitanje vijećnika Viljana Didovića. 

Načelnik kaže da će dobiti pisani odgovor. 

Odgovor na pitanje Ljuba Kunjašića. 

Načelnik obavještava vijećnika  da je prije 15-ak dana bila II. kontrola SAFU-a iz Zagreba. 

Kontrola je dobro prošla, nikakvi veći nedostaci nisu uočeni, sve ide sa svojim tokom, istina je 

da radovi kasne.  1.400.000,00 kuna bi trebalo biti van troškovničkih radova. Najveći dio tj. 

600.000,00 kuna se odnosi na zaštitu građevne jame, cca.500.000,00 kuna se odnosi na kamen, 

a jedan dio se odnosi na radove koji nisu bili predviđeni projektom. Spisak i iznose bit će  

dostavljeni u pisanom odgovoru. Što se tiče radova, radu se unutarnje pregrade, postavlja se 

struja,, voda, kanalizacija i postaviti će se estriks. 

Nedavno se je povukao nadzor, tako da Mastodont iz Žrnovnice više nije nadzor, a novi nadzor 

je Apsida Orto do.o.o. iz Dubrovnika a ostalo će reći u pisanom odgovoru. 

Odgovor na pitanje vijećnice Slavice Radovanović odgovara slijedeće: 

Cesta prema Kosirini  je u vlasništvu Općine Smokvica. Navodi da smo svi svjesni koja je tamo 

situacija, da cesta i zid između Dalibora P. i Rencija P. postavlja veliku opasnost. Bio je plan 

da se taj zid sanira, kao što se je sanira zid ispod kuće Davorke J. A problem je što su dvije 

parcele ispod toga zida u privatnom vlasništvu (jedna je od Rencija a druga od Dalibora).      

Pošto je zid veći od 1,5 m treba ishodovat građevinsku dozvolu. Jedan od vlasnika Renci 

Pecotić rekao je  da on ne dopušta nikakve radove  po tom zidu. Općina će to sada privremeno 

ograditi, a njemu izdat nekakav nalog da sanira taj zid pošto se nalazi na njegovoj čestici. I prije 

nekoliko godina pokušalo se sanirati taj zid, ali su radovi zaustavljeni. Za radove treba 

ishodovati građevinsku dozvolu, ali  nema suglasnost susjeda. 

Vijećnica Slavica Radovanović postavlja pitanje da zbog čega te radove koči Renci P. ako je 

cesta u vlasništvu Općine i taj se zid mora sanirati. Također se nadovezuj na odgovor u vezi 

Lučkeg redara te postavlja pitanje tko njega mijenja dok je odsutan tj. kada radi. Jer kroz jutro 

gostima treba dati vodu, struju. 

Vijećnik Lenko Salečić navodi da stanje nije onakvo kako je načelnik opisao glede puta u 

Kosirini, a tu je i nazočan jedan od vlasnika Dalibor P. koji i sam zna da nije to tako. Gosp. 

Renci  kao susjed ima određena prava, ali to ne znači da može dati zabranu za izvođenje  

određenih građevinski radova  na zemljištu a koje radove izvodi ovlaštenik toga zemljišta. Dok 

je i sam bio načelnik bili su pokrenuti neki radovi. Ovlašteni Ured graditeljstva Bačić  je 

napravio snimak terena-geodetsku  podlogu i u proceduri koja je zakonom propisana bio je 

dužan poslati susjedu elaborat na očitovanje i to je napravio. Gosp. Renci se najprije oglušio, a 

onda  je to poslao na način kako je to trebao poslati i prvoga puta s primkom povratnicom i tada 

je izjavio da se on protivi toj sanaciji. To se je događali pri kraju mandata .Vijećnik Salečić 

ističe da bez obzira na to njegovo protivljenje, ako je projektna dokumentacija napravljena i 

ako se ide tijekom koji je Zakonom o gradnji propisan, a to je riječ o sanaciji potpornog zida , 

to njegovo protivljenje nema uopće utjecaj. Predlaže da se procedura nastavi, da se napravi 

odgovarajuća projektna dokumentacija. 

Slavica R. ponavlja što je vijećnik Salečić rekao u vezi zid na dječjem igralištu da se to sanira,  

da se ne bi nekome nešto dogodilo. 



Načelnik ogovara da će se to uskoro napraviti. 

A vezano da sanaciju zid u Kosirini kaže da on nije znao da je napravljena geodetska podloga 

te da će odmah sutra kontaktirat gosp. Bačića te će se napraviti projektna dokumentacija. Te se 

planira javiti na natječaj DNŽ za sanaciju zida ,kao što se je i sanirao zid ispod kuće gđe. 

Davorke J. 

 

 

Prelazi se na usvajanje Dnevnog reda. 

              D n e v n i      r e d: 

  

1. Usvajanje  Zapisnika 14. sjednice Općinskog vijeća  

2. Prijedlog  Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja u “Pokretanje i 

poboljšanje  lokalnih temeljnih usluga za lokalno stanovništvo”-Projekt izgradnje 

spojnog stubišta između dvije prometnice u naselju Brna 

3. Prijedlog Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara Općine 

Smokvica za 2019.g. 

4. Prijedlog Odluke o usvajanju Strateškog plana Općine Smokvica za razdoblje od 

2019.g. - 2021.g. 

5. Prijedlog Odluke o imenovanju Stručnog  tima za usklađivanje Procjene ugroženosti 

od požara i tehnološke eksplozije 

 

 Dnevni red je USVOJEN JEDNOGLASNO. 

 

AD.1. 

Usvajanje Zapisnika 14.sjednice Općinskog vijeća  

 

Zapisnik je dostavljen vijećnicima. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu.  Vijećnik Lenko Salečić kaže da čitajući 

zapisnik, jer na sjednici nije bio,    nejasne su  dvije stvari. 

-Pitanje koje je postavio gosp. Frano Pešelj a vezano za projekt Cesta Mala Kapja-Blaca. 

Načelnik je odgovorio da je produžena Lokacijska dozvola, da su napravljene izmjene projekta 

i da je to na rješavanju u katastru. Pa ga zanima jeli to nekakva greška načelnika ili i dalje stoji 

pri tim izjavama. 

Načelnik odgovara da je produžena lok. dozvola u 11.mjesecu 2018.  

Palmotićava 45 iz Zagreba je  izvršila  dodatna mjerenja, ispravili greške te ponovno predali u 

Katastar na provedbu. Katastar je prihvatio njihove ispravke, a sada Općina mora pokrenuti 

postupak izvlaštenja  zajedno sa uredom držane uprave  za parcele gdje prolazi cesta.  

Jedan dio vlasnika će dio zemljišta pokloniti, a sa ostalima moraju pokrenut postupak 

izvlaštenja. 

Vijećnik Salečić se opet nadovezuje na zapisnik u kojemu stoji da se je projekt mijenjao. 

Načelnik odgovara da se je mijenjao parcelacijski  elaborat, a ne projekt. 

Vijećnik Salečić navodi da je  jedno  glavni projekt a drugo je parcelacijski elaborat koji se je 

mijenjao i dogodilo se je da su pojedine parcele koje ulaze u trasu ceste ostale izvan te trase 

ceste. Zbog toga je bilo potrebno izvršiti korekciju parcelacijskog elaborata. A glavni projekt 

je ostao isti,  te predlaže da se ovo ubaci u zapisnik. 

 

Druga primjedba se odnosi na  izjavu načelnika da se je Općina Smokvica bila prijavila na jedan 

natječaj kojeg je raspisao MUP a glede izgradnje nogostupa  prema Ambulanti u Smokvici te 

da ta aplikacija nije prihvaćena. 



Pa ga zanima zbog čega ta aplikacija nije prihvaćena . 

Načelnik odgovara da MUP svake godine raspiše natječaj za sanaciju tkz. „crnih točaka“ na 

području RH. Projekt je napravljen, dobivena je suglasnost Policijske  uprave Korčula što je 

bio i osnovni uvjet. Početkom travnja ove godine objavljena je lista odobrenih projekata bez 

bodovne liste, tako da se  ne zna se na kojem je mjestu bila Općine Smokvica i zbog čega nismo 

prošli. 

Vijećnik Salečić navodi da u zapisniku stoji da Ured za graditeljstvo iz Vele Luke nije htio 

izdati neko odobrenje. 

Načelnik odgovara da Ured za graditeljstvo nije htio izdati potvrdu da se radi o jednostavnoj 

građevini. Projektant Tomo Demarin je radio isti projekt kroz Drače(cca. 2 km nogostupa) i 

Ured u Pločama je izdao Potvrdu da se radi o jednostavnoj građevini , a ured iz Vela Luka istu 

Potvrdu neće da izda. A ta Potvrda nije bila tražena da im se dostavi prilikom apliciranja, a na 

isti Projekt je dobivena suglasnost Županijskih cesta. 

Vijećnik Salečić kaže da je čitao natječaj koji je bio objavljen i da ne prihvaća  ovako 

obrazloženje načelnika što je iznio. Postavlja pitanje tko je izvršio aplikaciju na ovaj natječaj. 

Načelnik odgovara da je on sam izvršio aplikaciju. 

 

 

Pošto više nije bilo diskutanata ,Predsjednik Općinskog vijeća  zatvara raspravu i 1.točku 

Dnevnog reda stavlja na glasovanje. 

Glasovanje je pokazalo da je svih 6 vijećnika glasovalo ZA, što znači da je 1.točka 

Dnevnog reda USVOJENA JEDNOGLASNO. 

 

 

 

AD.2. 

Prijedlog  Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja u “Pokretanje i 

poboljšanje  lokalnih temeljnih usluga za lokalno stanovništvo”-Projekt izgradnje 

spojnog stubišta između dvije prometnice u naselju Brna 

Materijali su dostavljeni vijećnicima. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje načelniku riječ. Postoji mogućnost da Općina dobije 90 % 

bespovratnih sredstava  za samu izgradnju stubišta. Ova je točka povučena sa prošle sjednice 

jer do tada još nije bio gotov geodetski snimak. Vlasnici okolnih parcela su izrazili sumnju da 

nema kvadrata da se tu može napraviti stubište. Nakon toga je Gauss napravio geodetski 

snimak. Na kraju širina stubišta u donjem dijelu je 1,45 m, a na gornjem dijelu završava na 1,00 

m. Ističe da je to stubište iznimno važno,  jer postoji prilika da se provuče kabel iz gornje 

trafostanice prema dole za buduću javnu rasvjetu. Sve su stranke bile prisutne osim nasljednika 

„Francuza“  i na kraju su se složile sa stanjem na terenu.  Nakon  kratkog izlaganja načelnika,  

 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu. Pošto nije bilo diskutanata, Predsjednik 

Općinskog vijeća zatvara raspravu i 2. točku Dnevnog reda stavlja na glasovanje. 

 

Glasovanje je pokazalo da je svih 6 vijećnika glasovalo ZA, što znači da je 2.točka 

Dnevnog reda USVOJENA JEDNOGLASNO. 

 

 

 

 

 



 

AD.3. 

Prijedlog Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara Općine 

Smokvica za 2019.g. 

Materijali su dostavljeni vijećnicima. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća   daje načelniku riječ. Nakon kratkog izlaganja načelnika otvara 

raspravu. Pošto nije bilo diskutanata  zatvara raspravu i 3.točku Dnevnog reda stavlja na 

glasovanje. 

Glasovanje je pokazalo da je svih 6 vijećnika glasovalo ZA, što znači da je 3.točka 

Dnevnog reda USVOJENA JEDNOGLASNO. 

 

 

AD4. 

Prijedlog Odluke o usvajanju Strateškog plana Općine Smokvica za razdoblje od 

2019.g. - 2021.g. 

Prijedlog Odluke i Strateški plan  je dostavljen vijećnicima. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća   daje načelniku riječ. Nakon kratkog izlaganja načelnika otvara 

raspravu. Pošto nije bilo diskutanata  zatvara raspravu i 4.točku Dnevnog reda stavlja na 

glasovanje. 

Glasovanje je pokazalo da je svih 6 vijećnika glasovalo ZA, što znači da je 4.točka 

Dnevnog reda USVOJENA JEDNOGLASNO. 

 

 

 

AD.5. 

Prijedlog Odluke o imenovanju Stručnog  tima za usklađivanje Procjene ugroženosti od 

požara i tehnološke eksplozije 

Prijedlog Odluke je dostavljen vijećnicima. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća   daje načelniku riječ. Nakon kratkog izlaganja načelnika otvara 

raspravu. Pošto nije bilo diskutanata  zatvara raspravu i 5.točku Dnevnog reda stavlja na 

glasovanje. 

Glasovanje je pokazalo da je svih 6 vijećnika glasovalo ZA, što znači da je 5.točka 

Dnevnog reda USVOJENA JEDNOGLASNO. 

 

 

 

 

 

Sjednica završila u 20:00 sati. 

 

Zapisničarka:           Predsjednik Općinskog vijeća: 

Ivana Tomašić                      Ljubo Kunjašić,mag.agr.ing. 

 


